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Hur ska fokusbibliotekens framgång bestå?

Linköpings satsning på skolornas bibliotek enligt modellen Fokusbibliotek 
har varit en framgångssaga som bland annat lett till att 14 av kommunens 
skolor utnämnts till ”skolbibliotek i världsklass”. Ingen annan kommun 
har haft så många utnämningar som Linköping.

Tidigare har Skolbibliotekschefen ansvarat för likvärdigheten skolorna 
emellan. I den nya organisationen plockas den tjänsten bort och ersätts av 
en samordningstjänst på 20 % där också respektive skolas rektorer tar 
över ansvaret för biblioteket. Utöver det kommer avtalen om 
fokusbibliotek bara att drivs med 3-årsavtal. Då får respektive rektor välja 
om de vill fortsätta satsa på Fokusbiblioteket eller inte. 

För att Linköping inte ska bli en kommun utan långsiktig plan där 
skolbiblioteksverksamheten blir beroende av hur insatta och intresserade 
enskilda rektorer är av skolbibliotek frågar vi ansvarigt kommunalråd:

 Hur säkerställs likvärdigheten mellan Linköpings skolor när den 
centrala styrningen tas bort?

 Hur säkerställs det att skolorna kan rekrytera kompetenta 
fokusbibliotekarier om avtalet omprövas vart tredje år?

 Hur kommer arbetet med den nya organisationen att följas upp och 
utvärderas?  

Rebecka Hovenberg

Miljöpartiet de gröna


